
Social- og Ældreudvalget

Til: Social- og ældreministeren

Dato: 23. april 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 548
Mener ministeren, at en borger, der har et handicap, og hvor det efter en faglig vurdering,
f.eks. fra VISO, vil være en stor hjælp med en servicehund, bør kunne få bevilliget en ser-
vicehund som et hjælpemiddel, eller mener ministeren, det er rimeligt, at borgeren først
skal igennem et langt forløb, hvor alle andre tænkelige behandlingsmuligheder afprøves,
før der kan bevilliges en servicehund; særligt når sådanne lange forløb med afprøvning af
andre indsatser kan føre til forværring af borgerens situation og dermed behov for mere
hjælp og støtte fra det offentlige, end hvis borgeren havde fået bevilliget en servicehund?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Sølvhøj (EL).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 7. maj 2021.
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Solvhoj@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Kirsten Normann Andersen
formand
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